

# 舊金山城市大學免學費！



舊金山市民：現正開放報名2017年秋季課程

去年十一月，舊金山選民創下歷史，對超過500萬美元的豪宅銷售徵稅，以支持城市大學免學費。今年2017年秋季開始，我們的舊金山城市大學將開始為舊金山市民提供免費課程！

我們的社區爭取並贏得這場勝利，以保持我們所愛的城市大學對所有舊金山居民皆合宜並可負擔。

在線招生已經開始了。現場報名

於2017年8月7日開始。

上網立即註冊：[ccsf.edu/freecity](http://ccsf.edu/freecity)

需要幫助，資源，或有問題請致電：415.239.3711

免費城市大學將：

- 為符合資格的舊金山居民提供秋季和春季學期的學費。這包括符合AB540，AB13和AB2000，無家可歸者，寄養青年和居住滿一年一天以上的舊金山居民。
- 符合條件的免費市大參與者將獲得額外的資金援助，每學期100至250美元不等，適用於書本和交通費用。
- 為多樣的學生提供更多的教育機會 - 從青年大學生到移民，有色人種，低收入戶，各方鄰居，媽媽和奶奶都歡迎！



community  
housing  
partnership



免費市大聯盟是由教師，學生，勞工，社區和城市領導人組成，讓城市大學免學費！

# FREE City College!

## San Franciscans: Enroll now for Fall 2017

Last November, SF voters made history when they decided to make City College FREE again by passing a tax on luxury property sales over \$5 million. Starting this Fall 2017, our City College of San Francisco is free for all SF residents!

Our community fought and won this victory to keep our beloved City College affordable and accessible to ALL San Franciscans.

Online enrollment has already begun. In-person enrollment starts August 7, 2017.

Enroll now [ccsf.edu/freecity](http://ccsf.edu/freecity)  
Help and resources 415.452.7774



### Free City College will:

- Cover Fall and Spring semester in-state tuition for residents with a San Francisco address who have lived in California for at least one year and one day. Free City also covers in-state tuition for homeless and foster youth and for those qualifying under AB540, AB13, and AB2000.
- Eligible Free City participants will receive extra financial assistance of \$100-\$250 per semester for books and transportation costs.
- Serve a diverse range of students with more educational access—from traditional college-age students to immigrants, people of color, low income folks, their neighbors, parents, and grandparents!



community  
housing  
partnership



Free City Coalition is faculty, students, labor, community and city leaders who led the effort to make City College free!